

AK099/A05/970/2019

18 March 2019

إفصاح عام – صدور حكم في قضية ضريبة الدخل

تود شركة الكامل للطاقة (ش.م.ع.ع.) ("الشركة") إبلاغ سوق مسقط للأوراق المالية ومجتمع المستثمرين بالتطورات التالية في سياق قضية ضريبة الدخل للشركة:

فيما يتعلق بالقضية للأعوام 2008 إلى 2012 ، أصدرت المحكمة العليا الموقرة حكماً كتابياً نهائياً يقضي بإلغاء حكم محكمة الإستئناف ، ومن ثم أكدت حق شركة الكامل للطاقة في مواصلة خسائرها الصافية إلى أجل غير مسمى خلال فترة الإعفاء الضريبي لمدة 5 سنوات حتى التسوية النهائية.

كانت الشركة قد دفعت في عام 2014 ضريبة إضافية بقيمة 1.358 مليون ريال عماني (3.53 مليون دولار أمريكي) نتيجة لعدم السماح بترحيل الخسائر.

وفقاً لذلك ، ستتحرك الشركة الآن في عملية استرداد الضريبة الإضافية المدفوعة.

Public Announcement- Income Tax Case Judgment

Al Kamil Power Company SAOG (the "Company") advises the Muscat Securities Market and the Investors' Community that the Company has taken note of the development that took place in the course of the Company's income tax case and the following important matter is hereby reported:

Relating to the case for the years 2008 to 2012, the Honorable Supreme Court issued a final written judgment deciding to overrule the Appeal Court's judgment and thereby confirmed Al Kamil Power Company's right to indefinitely carry forward its net losses sustained during the 5 year tax exemption period, until its final settlement.

The company had paid in 2014 additional tax of RO 1.358 million (US\$ 3.53 million) as a result of disallowance of carry forward of losses.

Accordingly the company will now engage in the process of recovery of the additional tax paid.

Abdullah Al Rawahi
Chief Executive Officer



عبدالله الرواحي
المدير التنفيذي